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Advies aan Provinciale Staten

T.b.v. Statenvergadering d.d. 31 januari 2022
Commissie Economie, Financiën en Bestuur 
Datum commissievergadering 17 januari 2022

Onderwerp:  Voordracht 08:   
Voordracht wijziging van de Verordening nazorgheffing stortplaatsen 
provincie Noord-Holland 1999; aanpassing tarieventabel 

De commissie Economie, Financiën en Bestuur adviseert om de Statenvoordracht als hamerstuk te agenderen 
voor de PS-vergadering van 31 januari 2022. 
Voor de gemaakte opmerkingen over de voordracht zie hieronder het uittreksel uit het conceptverslag van de 
commissie EFB van 17 januari 2022.

10.a. Voordracht wijziging van de Verordening nazorgheffing stortplaatsen provincie Noord-Holland 1999; 
aanpassing tarieventabel
Mw. Kuiper (CDA) is bezorgd over het hanteren van een rekenrente van 5%, want de feitelijke opbrengst van 
de rente is veel lager. Daarom is het beter om uit te gaan van een gewogen gemiddelde van het rendement 
over de afgelopen 5 jaar. GS stellen voor om de ALM-studie af te wachten die begin 2022 wordt afgerond en 
over 2022 5% te hanteren. Mocht het advies van ALM afwijken van het vasthouden aan de rekenrente, wordt 
het advies dan pas in 2023 geëffectueerd en blijft het percentage in 2022 op 5 staan? 

Dhr. Hartog (VVD) leest dat men uitgaat van een rekenrente van 5% over het opgebouwde doelvermogen en 
ook voor de eeuwigdurende nazorgfase, maar dat is een behoorlijk hoog percentage in deze tijd. Aan de 
Beleggingscommissie nemen vertegenwoordigers van de stortplaatsen deel, maar er staat op bladzijde 4 van 
de begroting vermeld: “Het naar beneden stellen van de rekenrente heeft dusdanig grote gevolgen voor de 
exploitanten dat niet alleen naar de financiële risico’s moet worden gekeken, maar ook naar de effecten op 
het doelvermogen dat de exploitanten moeten opbrengen en overdragen.” Wat wordt hiermee bedoeld en wat 
is de functie en rol van de Beleggingscommissie? Dienen PS haar adviezen dwingend op te volgen? 

Dhr. Carton (PvdA) stemt in met de voordracht en met het advies om een rekenrente van 5% te handhaven 
totdat de commissie haar standpunt heeft bepaald. In hoeverre is de inflatiecorrectie betrokken in het advies? 
Er wordt nu rekening gehouden met een correctie van 2% terwijl de inflatie veel hoger is. 

Mw. Kapitein (D66) sluit aan bij de opmerkingen van de VVD over de rekenrente en over de 
beleggingscommissie. Is er al iets bekend over de nieuwe rekenrente? Welke risico’s loopt de provincie 
wanneer in de toekomst onverwachte vervuilingen op stortplaatsen worden geconstateerd?  

Dhr. Klein (CU) sluit aan bij de gestelde vragen over de rekenrente en ziet uit naar de bespreking in het 
voorjaar. 
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Gedeputeerde Pels zal de vragen over de inflatie schriftelijk beantwoorden. De zorgen over de rekenrente 
worden gedeeld – al sinds de start van het college – want hiermee hangen jarenlange risico’s samen, niet 
alleen voor de provincie, maar ook voor de exploitanten van de stortplaatsen. Zij staan aan de lat voor het 
aanvullen van het doelsaldo wanneer de rente verlaagd zou worden. In februari a.s. worden de uitkomsten 
van het gezamenlijke onderzoek en het opstellen van scenario’s verwacht en kan een besluit worden 
genomen. De resultaten van de scenario’s kunnen verwerkt worden in de begroting 2023. 

Dhr. Hartog (VVD) verzoekt GS te bevestigen dat het geld dat nodig is voor de eeuwigdurende nazorg, door 
de exploitanten wordt opgebracht of dat hierover gesproken zal worden. Wellicht kan een BOT of technische 
briefing georganiseerd worden. 

Gedeputeerde Pels gaat onderzoeken wat ‘eeuwigdurende nazorg’ betekent, hoe deze door de provincie kan 
worden afgehecht en op welke wijze hieraan kan worden voldaan. Hierbij spelen innovaties een rol, zoals 
afdichten en de gevolgen hiervan voor de nazorg en het benodigde doelvermogen voor het eeuwigdurende 
beheer van de stortplaatsen. Hiervoor wordt een aantal scenario’s ontwikkeld. De rol van de 
beleggingscommissie (2 deelnemers namens de exploitanten, 2 namens de provincie en 1 onafhankelijke 
adviespartij) is het beoordelen van de uitkomsten van de studie en de inzet van middelen, maar PS stellen de 
begroting vast. Mocht er bij PS behoefte bestaan aan een BOT of technische briefing, dan zal hieraan 
tegemoet gekomen worden.  

De voorzitter concludeert dat de meerderheid de voordracht als hamerstuk naar PS wil doorgeleiden. De VVD 
fractie aarzelt nog en laat uiterlijk donderdag weten of zij het stuk als bespreekpunt willen agenderen. (VVD 
heeft laten weten dat het als hamerstuk in de PS vergadering van 31 januari 2022 kan worden geagendeerd). 


